
 

 

 
 

REFERAT 

 
Fra:   Styremøte i Hovedstyret  
 
Avholdt:  20. januar 2014  på Per Dahles kontor i Råde 
 

Innkalt: Fredrik Weberg-Larsen, Freddy Antonsen, Gunn Hege Svendsen, Paal 
Olaussen, Per Dahle, Thomas Svensen, Vidar Antonsen, Jørn Johnsen, 
Gry Eriksen og Rita Holme. 

 

Til stede: Fredrik Weberg-Larsen, Freddy Antonsen, Paal Olaussen, Per Dahle, 
Thomas Svensen, Jørn Johnsen, Gry Eriksen på vegne av Vidar 
Antonsen og Tom Øygård på vegne av valgkomiteen.  

 
  
    
   Leder ønsket velkommen.   
 
 
Sak  HS-2014-01 Valg 2014: 
   Tom orienterte om valgkomiteens arbeide. 
 
Sak  HS-2014-02 Forrige referat: 
   Vedr sak 39:  Aktivitetskomiteen lager aktivitetsplan med bl.a. 2 
   medlemsmøter i mai og august, samt at det er ønske om lerdueskyting
   med instruksjon. 
   Vedr sak 44:  Evaluering av saueaversjon som skulle holdes medio 
   november 2013 (sak 21), er ikke avholdt ennå. 
 
Sak  HS-2014-03 Referatsaker, innkommet post og forslag: 
   Dette er saker som blir videresendt resten av styret fortløpende. 
 
Sak  HS-2014-04 Revidering av statutter for Sølvfasanen: 

Utvalget legger frem sin innstilling vedr revidering av statuttene, for 
styret, og den blir enstemmig vedtatt. Dette tas også med i 
Årsberetningen. . 

 
Sak  HS-2014-05 Evaluering NM/ØFK2, SM og KM: 
   NM-komiteens evalueringsrapport vedr NM 2013, og FKF sin 
   evaluering av NM-lavland 2013 blir lagt frem for styret.  
   Når det gjelder KM, så var det enighet om at dette må markedsføres 
   bedre, blant annet på medlemsmøtet. 
 
 
 
 
 
 

 

 



 

 
 
 
Sak  HS-2014-06 Evaluering Farm 2013 og presentasjon av planer 2014: 
   Freddy la frem, på vegne av Vidar, referatet fra evalueringsmøtet 
   i denne komiteen.  Vidar ble anmodet om å legge frem plan og 
   beslutningsgrunnlag for fugl og farm innen neste styremøte. 
 
Sak  HS-2014-07 Organisasjonsplan og tillitsvalgte: 
   Dette ble gjennomgått og følgende endring ble foreslått og vedtatt: 
   Treningsterreng skal deles i trening, som legges under Aktivitetskomite, 
   og terreng som legges under Terreng og viltpleie. 
 
Sak  HS-2014-08 Prøveledere 2014: 
   Unn Johannessen påtar seg å være leder for ØFK1. Det jobbes videre 
   med leder for ØFK2. 
 
Sak  HS-2014-09 Utstillingsleder for 2014: 
   Thomas Svensen ble foreslått, og han sa seg villig til dette. 
 
Sak  HS-2014-10 Økonomi: 
   Regnskap for 2013 ble lagt frem, og dette viser et overskudd  
   på ca. kr 90.000,-   
   Vi får tilbud på føring av regnskap.  
   Budsjett blir lagt frem på neste styremøte. 
 
Sak  HS-2014-11 Årsmøtet 2014  
   Vi innhenter tilbud fra Hafslund Hovedgård for å holde Årsmøtet  
   der, den 19. mars 2014.  
   Thomas kontakter Per Andersrød angående premier på Årsmøtet. 
 
Sak  HS-2014-12 Eventuelt: 
   ØFK hjemmesider: Disse ble omtalt funnet tilfredsstillende. 
   ØFK Cup:  Thomas sjekker opp resultatene for 2013. 
   Salgsvarer: Gry ønsker oversikt over disse. 
   Gry på vegne av Vidar: Ønsker å vite hvordan utvelgelse av klubbens 
   kandidater ifm utdanning av jaktprøvedommere, foregår. 
   Ønsker at Terje Berntsen redegjør for dette. 
    
    
 
 
 

    
 
Freddy Antonsen 
Sekretær 
 
 
 
 


